

永豐餘投資控股股份有限公司

生物多樣性暨不毀林政策

YFY Inc.

Biodiversity and Non-Deforestation Commitment

本公司深信並始終維持對生物多樣性的強烈承諾，以 2040 年達成對環境生態淨正向影響、終止所有森林砍伐為目標，致力生物多樣性及森林保育維護。

YFY firmly believes in and remains steadfastly committed to biodiversity conservation. With the goals of achieving a Net Positive Impact on biodiversity and ending all deforestation (no gross deforestation) by 2040, the Company is dedicated to the protection and conservation of biodiversity and forests.

為達成目標，本公司從自身營運採取行動，並號召供應鏈及合作夥伴共同承諾：

To achieve these goals, the Company will take action in its own operations and call upon its suppliers and partners to join in this commitment:

- 避免在具有全球或國家級重要生物多樣性區域內或鄰近區域從事營運活動。

Avoid conducting operational activities within or in proximity to areas of globally or nationally important biodiversity.

- 保護古老與瀕危的森林、泥炭地、高碳儲量森林、高保護價值地區等，並進行原物料溯源，確保我們的營運和採購作為有助於森林永續及物種保育。

Protect old-growth and endangered forests, peatlands, high carbon stock forests, and high conservation value areas, and carry out raw material traceability to ensure that our operations and procurement practices contribute to forest sustainability and species conservation.

- 若自身營運鄰近關鍵生物多樣性區域或涉及土地利用改變，應評估可能之生態價值損失，並努力以植樹造林或其他恢復行動實現生物多樣性相關目標，予以補償以達零淨損失。

Where our own operations are located near priority biodiversity areas or involve land-use change, assess any potential loss of ecological value and strive to achieve biodiversity-related targets through afforestation, reforestation, or other restoration actions, so as to provide compensation and achieve no net loss.

- 在鄰近關鍵生物多樣性區域營運時，將依循順序透過避免、降低、再生、復育及轉型等措施以降低任何負面衝擊。

When operating near priority biodiversity areas, follow the mitigation hierarchy of avoid, reduce, regenerate, restore, and transform in order to mitigate any negative impacts.

- 積極支持生物多樣性保育相關倡議，並進行生物多樣性風險評估。

Actively support biodiversity conservation initiatives and conduct biodiversity risk assessments.

- 與員工、供應商、客戶、政府單位、非政府組織、學術單位與合作夥伴等內外部利害關係人合作，推動以自然為本的解決方案，並向所有利害關係人推廣生物多樣性維護、不濫伐森林與森林保育觀念，提升其對環境及生態保護之意識。

Collaborate with internal and external stakeholders—including employees, suppliers, customers, government agencies, non-governmental organizations, academic institutions, and partners—to promote Nature-based Solutions, and to advocate biodiversity conservation, zero deforestation, and forest stewardship among all stakeholders, thereby enhancing awareness of environmental and ecological protection.